
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 7/2014  Datum: 15. 12. 2014 
 
Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   
Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) P   

Augustinová Jana (Aug)  O Fižová Vendula (FižV) P Horák Mir. Ing. (Hor) P 
Čermák Jan (Čer) P Havlík Rud. Ing. (Hav) O/P Málek Jan Ing. (Mál) P 
Fižová Marie Ing. (FižM) P Heřmanová Olga (Heř) O Minařík David (Min) O 

Osadní výbor LEDEC :  
HOSTÉ : Ing. Herman, Josef Štika, Pavel Vančura 

 
 
Program jednání: 
1. Plán porad a zasedání 
2. Informace o projektu odkanalizování SZ části městyse Choltice 
3. Připomínky zastupitelů 
4. Rozpočet městyse Choltice na rok 2015 
5. Souhlas s prováděním rozpočtových opatření 
6. Rozpočtové opatření 9/2014 
7.  Prodej pozemků 657/5-9 – louka pod Třešňovkou – cena za VB 
8. Choltická kronika 
9.  Stočné 2015 a fond oprav 
10.  Svatby – propagační, slevy pro místní 
11.  Nařízení o zákazu podomního prodeje 
12. Dodatek č. 1/2015 ke smlouvě č. 024/02 o odvozu odpadu 
13. Zhodnocení kulturních akcí 
  
Průběh jednání a závěry: 

add 1. Plán porad a zasedání 

 

22. 12. 2014 od 18:00 zasedání zastupitelstva 
Program 3. zasedání: 

1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti MŠ Choltice a ZŠ Choltice za rok 2014 
3. Informace o činnosti Obecní stráže 
4. Smlouva s Pardubickým krajem o poskytnutí účelové dotace pro jednotku SDH 
5. Rozpočtové opatření č. 9/2014 
6. Rozpočet na rok 2015 
7. Prodej pozemků p. č. 657/5, 657/6, 657/7, 657/8, 657/9 v k. ú. Choltice – louka 

pod Třešňovkou 
8. Dodatek č. 1/2015 ke smlouvě č. 024/02 o odvozu odpadu 



9. Stanovení výše stočného pro rok 2015 o zvýšení odvodu do fondu obnovy 
10. Nařízení městyse o zákazu podomního a pochůzkového prodeje 
11. Zápis do kroniky za rok 2010 
12. Informace starosty o aktivitách městyse od posledního jednání zastupitelstva 
13. Různé 
Doplnění 
14. Revokace usnesení č. 4/2/2014 z 31. 3. 2014 – prodej pozemku p. č. 567 v k. ú. 

Choltice 
 

add 2. Informace o projektu odkanalizování SZ části městyse Choltice 

 

Projekt Odkanalizování severozápadní části Choltic a rekonstrukce místních komunikací 
ulic U Školy a Hellichova si klade za cíl především rozdělení splaškové a dešťové 
kanalizace v ulicích U Školy, Hellichova a Luční. Dešťová voda z těchto oblastí by byla 
svedena do potoka v místě u koupaliště, v současné době odtéká na čistírnu odpadních 
vod, kde zbytečně prochází technologickým procesem čištění. V rámci komplexních 
pozemkových úprav by měla být mimo jiné řešena i cesta k jedousovskému hřbitovu i 
s příkopem, který by měl odvádět dešťovou vodu z polí do nově vybudované dešťové 
kanalizace. Další část dešťové kanalizace povede ulicí Luční a Lipoltickou ke křižovatce 
U Kvartýru, kde do ní budou zavedeny oba silniční příkopy. Voda ze silničních příkopů 
dnes opět teče do jednotné kanalizace a tím i zbytečně do ČOV.  
 
Na realizaci celého díla (ul. Luční, U Školy, Hellichova, s napojením dešťové kanalizace 
do potoka) jsou rozpočtovány náklady ve výši 10 mil. Kč bez DPH. Kanalizace bude 
z plastového propylenového potrubí. 
 
Na dotazy ohledně projektu odpovídal Ing. Herman z projektové společnosti VIS - 
Vodohospodářsko-inženýrské služby, spol. s r. o. Hradec Králové. 
 
Ing. Málek se dotázal na hloubku splaškové kanalizace, zpochybňuje projekt.                 
Ing. Herman mu vysvětlil, že je nutné jít pod hloubkou stávající kanalizace, aby se 
dokázaly posbírat všechny přípojky z domácností. V případě vymělčení nové stoky by si 
občané museli předělat svoje přípojky. Zároveň je také problematické, že řada obyvatel 
nezná přesně hloubku, ve které se jejich přípojky nacházejí.  
 
Starosta se zeptal, zda v rámci přípravy projektu byli dotazováni všichni vlastníci 
nemovitostí, zda vědí, jak jsou připojeni do kanalizace. Ing. Herman odpověděl, že 
všichni dotazováni nebyli, ale jisté zjišťování proběhlo.  
 
Josef Štika se zeptal, zda by se nedal nátok zjistit kamerovou sondou. Zároveň upozornil 
na nutnost pročištění stávající kanalizace, která má po rekonstrukci sloužit pro odtok 
dešťové vody. Ing. Herman odpověděl, že kamerová sonda by případné nátoky zjistit 
nedokázala. Starosta zároveň odpověděl, že se samozřejmě počítá s tím, že stávající 
kanalizace bude po „přepojení“ na dešťovou vyčištěna. Občané ulice U Školy budou mít 
možnost se na dešťovou kanalizaci přepojit se svými dešťovými svody. Stará kanalizace 
bude ve funkci po celou dobu rekonstrukce, přepojena na dešťovou bude až po řádném 
odzkoušení nové splaškové kanalizace. 
 
Josef Štika se zeptal, zda by nebyla přijatelnější stavba nové splaškové i dešťové 
kanalizace. Ing. Herman odpověděl, že se jedná o násobně dražší variantu.  
 
Starosta se zeptal, zda by v případě umístění splaškové kanalizace nad stávající 
jednotnou nemohlo dojít ke kolizi s plynovým a vodovodním vedením. Ing. Herman 
odpověděl, že samozřejmě ano. 
 



Ing. Marie Fižová se zeptala na zaslepení děr od stávajících přípojek do kanalizace.    
Ing. Herman odpověděl, že samozřejmě budou po stavbě nové splaškové kanalizace 
zaslepeny, aby se jimi do potrubí nedostávala zemina. 
 
Ing. Málek podotkl, že se domnívá, že vzhledem k tomu, že odtoková šachta, která bude 
odvádět ulice U Školy a Luční, je na rohu mezi Hellichovou ulicí a ulicí U Školy, není 
nutné rozdělovat dešťovou a odpadní kanalizaci v ulici Hellichova. Hlavní proud 
dešťové vody a vody z polí totiž již bude oddělen, z ulice Hellichova podle něj odchází 
malé množství dešťové vody. Tato varianta se nelíbí Ing. Hermanovi ani Ing. Horákovi, 
naopak se k ní připojil Ing. Havlík. Oba by pod nový povrch budovali novou splaškovou 
kanalizaci. Ing. Herman v této souvislosti upozornil na kapacitu ČOV – vzhledem 
k hrozícímu překročení vypouštěných přečištěných vod zpět do vodního toku (limit je 
59 000 m3 ročně, nyní se z ČOV vypouští do potoka cca  50 tis. m3 ročně), mohlo by dojít 
k nepovolení další výstavby rodinných domů v městysi. Navíc velké množství přitékající 
čisté balastní vody ničí bakterie, které naopak potřebují vodu splaškovou. 
 
Starosta informoval, že existují dotační tituly na výstavbu splaškové kanalizace a že se 
městys pokusí dotaci získat.  
 
Ing. Horák se zeptal, jak stoupnou náklady na stavbu, pokud se v příštím roce skončí 
s pracemi u šachty u Hellichovy ulice. Podle Ing. Hermana by bylo lepší, pokud by se 
dílo podařilo dodělat až k ulici Okružní a protlakem pod hlavní silnicí dovést na začátek 
ulice U Obory, neboť by se musela budovat z důvodu rozdílných hloubek nové a staré 
kanalizace zvláštní napojovací šachta, která by se po dokončení celé stoky stala 
zbytečnou. Náklady na tuto zvláštní šachtu a následné přebudování napojení by mohly 
dosáhnout výšky až 100 tis. Kč. Proto je výhodnější budovat stoku najednou. 
 
Ing. Málek se zeptal, zda se řešilo také připojení lesovny, Ing. Herman odpověděl, že 
nikoliv. 
 
Ing. Málek také podotkl, že lidé v ulici U Školy neznají možnosti, jak vyřadit a přepojit 
své septiky. Pavel Vančura odpověděl, že toto bude řešeno s vlastníky nemovitostí při 
realizaci stavby, navíc měly být septiky u RD vyřazeny již při zahájení provozu ČOV. 
Pokud občané nemají septik vyřazený, teče na ČOV téměř čistá voda a bakterie na ČOV 
tak postupně hynou, což je špatně.   
 

add 3. Připomínky zastupitelů 

 

Ing. Horák – občané Jedousovské ulice si v uplynulém týdnu stěžovali na nepořádek na 
ulici, jehož původcem byla firma Ekopaliva Venro. Starosta informoval, že firma byla 
požádána o vyčištění komunikace a že tak učinila. Firma má smluvně zajištěno strojní 
čištění, slíbila čistit silnici ihned po znečištění. 
 
Ing. Horák se dotázal, zda bude letos SÚS Pardubického kraje kácet poloshnilé topoly u 
silnice mezi Cyklosem a křižovatkou na Medenici. Starosta informoval, že městys 
souhlas vydal a že nejvíce poškozené stromy budou během zimy skáceny. Zdravé stromy 
budou ponechány a prořezány. 
 
Jan Čermák poděkoval za odstranění ořezaných větví z lip, které v uplynulých týdnech 
„hyzdily“ městys. Větve odvezla firma Ekopaliva Venro. 
 
Ing. Marie Fižová se zeptala, zda bude hrabáno listí pracovníky městyse, starosta 
odpověděl, že se již začalo, ale práce byly v průběhu dne přerušeny pro déšť. 
 



add 4. Rozpočet městyse Choltice na rok 2015 

 

Starosta informoval zastupitele, že vzhledem k tomu, že Česká spořitelna nabídne 
městysi Choltice nový úvěr až po novém roce, není možné ponechat v rozpočtu                  
2,5 mil. Kč na opravu komunikace v ulici U Školy, protože tato akce byla právě kryta 
úvěrem. Není-li zajištěno financování akce, není možné dle zákona o rozpočtových 
pravidlech danou investici rozpočtovat. Úvěr, se kterým se na realizaci stavby počítalo, 
vypršel k 30. 9. 2014. Z rozpočtu tak bude prozatímně, do získání úvěru, vyškrtnuta výše 
uvedená investice, zároveň z příjmové části bude prozatímně odstraněno zapojení úvěru. 
Výše úvěru bude diskutována dle nabídky bankovního domu po novém roce.  
 
Ing. Marie Fižová se v souvislosti s rozhodnutím Regionální rady Severovýchod ohledně 
vratky dotace na rekonstrukci renesančního zámku čp. 5 zeptala, zda není nutné částku 
ve výši necelých 3 mil. Kč uhradit (i přesto, že bylo podáno odvolání k Ministerstvu 
financí ČR), neboť se v rozhodnutí nepíše o odkladném účinku. Starosta odpověděl, že 
tuto otázku prověří. Doplnil, že Ministerstvo financí ČR stále nemá odvolání, které bylo 
podané prostřednictvím regionální rady, doručené.  
 

add 5. Souhlas s prováděním rozpočtových opatření 

 

Starosta požádal o aktualizaci usnesení z roku 2009, kdy zastupitelstvo městyse pověřilo 
starostu k provádění rozpočtových opatření přijatých dotací. Tato rozpočtová opatření 
se prováděla rozhodnutím starosty. Bude schvalováno na zasedání zastupitelstva dne          
22. 12. 2014. 
 
Starosta rovněž požádal o schválení pověření, kdy zastupitelstvo městyse vysloví 
starostovi souhlas k provedení nezbytných rozpočtových opatření za období od 
posledního veřejného zasedání v roce do konce roku s tím, že přijatá rozpočtová 
opatření budou projednána a schválena na prvním zasedání zastupitelstva v novém 
roce. Důvodem je časový nesoulad mezi povinností městyse odevzdat roční výkazy FIN 
(23. 1. 2015) a termínem prvního zasedání zastupitelstva (asi 26. 1. 2015). 
 

add 6. Rozpočtové opatření č. 9/2014 

 

Na zasedání zastupitelstva bylo naposledy schvalováno rozpočtové opatření č. 7/2014, 
rozpočtové opatření č. 8/2014 bylo schváleno rozhodnutím starosty (dotace na volby). 
 
Rozpočtovým opatřením č. 9/2014 se navyšují příjmy z daní, přijímá se dotace pro SDH 
Choltice ve výši 43 940 Kč, přijímá se dotace na svozové vozidlo ve výši 80 tis. Kč a 
1 360 tis. Kč. Dále je zde např. rozpočtován příjem z těžby dřeva u železniční trati           
(25 tis. Kč), příspěvek od krajské knihovny za služby pro okolní knihovny (16 tis. Kč), 
příjem ze vstupného (220 tis. Kč), příjmy z pronájmů pozemků (39 tis. Kč). Celkově se 
navyšují příjmy o 2 028 tis. Kč. 
 
Ve výdajových položkách je rozpočtována např. činnost lesníků v Ledci a Cholticích       
(40 tis. Kč), odvodňovací žlábek u rybníka Chrtnického (18 tis. Kč), zabezpečovací 
zařízení do MŠ (24 tis. Kč), nákup knih do knihovny (15 tis. Kč), autobus pro žáky 
mateřských škol z okolí na prohlídku ZŠ Choltice (5 tis. Kč – dne 16. 1. 2015 je zápis 
dětí do první třídy), nákup diaprojektoru, plátna a velkoplošného obrazu do výstavní 
místnosti zámku (70 tis. Kč), oprava pomníku Bohdana Jelínka a nejsvětější trojice   
(37,5 tis. Kč), obecní stráž – navýšení za odchyt toulavých psů a PCO a geometrické 
plány pro prodej pozemků (65 tis. Kč),  členský příspěvek Spolku přátel Pardubického 
kraje - knihovna (1 500 Kč), oprava střechy hasičské zbrojnice a oprava a revize 
elektrovedení (50 tis. Kč), pořízení svozového automobilu (1 600 tis. Kč). Z výdajové 
části se odebírá 2 200 tis. Kč – neproběhla rekonstrukce ulice U Školy a 2 470 tis. Kč – 
neproběhla oprava kanalizace v ulici U Školy. Výdaje byly tedy celkem sníženy o             



2 399 tis. Kč.  
Ruší se zapojení úvěru od ČS ve výši 2 700 tis. Kč. Saldo tohoto RO činí 1 727 tis. Kč. 
 
Na účtu by mělo na konci tohoto roku zůstat cca 2,3 mil. Kč. 

 
add 7. Prodej pozemků 657/5-9 – louka pod Třešňovkou – cena za VB 

Jde celkem o pět pozemků 657/5, 657/6, 657/7, 657/8 a 657/9, o které mají zájem vlastníci 
pozemků, jež sousedí s těmito pozemky na louce. Náklady na geometrický plán činí           
22 215 Kč, i s náklady na věcné břemeno (6 tis. Kč). Jsou adekvátně podle metrů 
čtverečných rozpočítány zájemcům k úhradě. Zájemcům bylo slíbeno odpuštění nákladů 
na věcné břemeno, tato částka tedy nebude rozpočítávána do celkových nákladů. Režijní 
náklady na vypracování smlouvy budou činit 1 500 Kč (vzhledem ke zvýšenému počtu 
smluv obdobného znění, standardní cena je 2 500 Kč). Daň z nabytí nemovitosti ve výši       
4 % bude platit kupující. Prodeje pozemků se budou projednávat na zasedání 
zastupitelstva dne 22. 12. 2014. Záměr o prodeji byl vyvěšen v souladu se zákonem o 
obcích 15 dní před projednáním v zastupitelstvu. 
 
Městys za pozemky získá celkem 105 780 Kč. 

 
add 8. Choltická kronika 

Kronikářka Ing. Marie Fižová předložila zastupitelům ke schválení zápis do obecní 
kroniky za rok 2010. Zápis bude schvalován na zasedání zastupitelstva dne 22. 12. 2014. 
Zastupitelům přinesla k nahlédnutí nejen obecní kroniku, ale také ukázku složek 
archiválií, fotografií či plakátů za rok 2009. 
 
Starosta se Ing. Fižové zeptal na prodej prvního dílu kroniky, jejíž originál vlastní Ing. 
Fižová a je podle jejích slov osobním i rodovým vlastnictvím. Kopie je uložena 
v pardubickém archivu a je ve zdigitalizované podobě na webu městyse. Ing. Fižová o 
prodeji prvního dílu městysi Choltice neuvažuje. 
 
Starosta zároveň podotkl, že nebylo naplněno usnesení zastupitelstva z roku 2013, které 
uložilo kronikářce dokončit v roce 2013 zápisy za roky 2009 a 2010, v roce 2014 zápisy 
za roky 2011, 2012 a 2013. A zápis za rok 2014 zapsat do 31. 3. 2015. Vendula Fižová 
k tomu navrhla, že by se v současné době mohly zápisy ponechat pouze elektronickou 
formou a přepsat do obecní kroniky ručně až po dopsání chybějících zápisů. To                 
Ing. Marie Fižová odmítla z důvodu nepřehlednosti. Starosta městyse tak navrhl nový 
harmonogram odevzdávání zápisů, který by měl být schvalován na zasedání 
zastupitelstva 22. 12. 2014, kdy se kronikářce městyse ukládá zapsat v roce 2015 zápisy 
za roky 2011 a 2012, v roce 2016 zápisy za roky 2013 a 2014 a v roce 2017 zápisy za 
roky 2015 a 2016. Odměna za zápis bude vyplacena až po ručním přepsání do knihy, činí 
čtyři tisíce korun. 
 

add 9. Stočné 2015 a fond oprav 
Starosta městyse předal informaci odborné garantky na činnost ČOV, která sdělila, že 
výše stočného by se měla schvalovat každý rok, i když nebude výše změněna. Starosta 
zároveň představil kalkulaci nákladů na provoz ČOV a podotkl, že v kalkulaci stočného je 
také rozpočtována částka na obnovu ČOV a kanalizace a od roku 2014 nově i na odpisy. 
Nyní je na obnovu schválena částka pouze 50 000 Kč a nově jsou zahrnuty roční odpisy 
ve výši 540 000 Kč. Běžné provozní náklady ČOV se nezvyšují, městys je drží na stejné 
úrovni i z důvodu, že pravidelně vyjednává s dodavatelem elektřiny nižší sazby a snížen 
byl také úrok z úvěru na stavbu ČOV a kanalizace při přeúvěrování v roce 2013.  
V letošním roce byla cena stočného 17 Kč/m3 včetně DPH. V případě, že občané využili 
platbu dle směrného čísla, zaplatili za stočné 595 Kč včetně DPH za osobu. 



Starosta navrhl, aby do fondu na obnovu ČOV a kanalizace bylo ukládáno 200 000 Kč 
ročně, což by znamenalo navýšit stočné od roku 2015 na 19 Kč včetně DPH/m3, cena 
stočného za osobu dle směrného čísla by se navýšila na 665 Kč včetně DPH. Jen pro 
srovnání – VaK si za stočné účtuje cca 40 Kč/m3. 

 
Zastupitelé vyjádřili s návrhem souhlas, diskutovalo se i o vyšších cenách stočného. Je 
nutné nevytvářet ztrátu, ale naopak, z vybraného stočného je třeba spořit na budoucí 
opravy ČOV, které budou zcela jistě zanedlouho nutností. Ing. Málek vyjádřil se zvýšením 
nesouhlas, ponechal by současnou výši stočného a ve fondu oprav pouhých 100 tis. Kč. 
 
Zastupitelstvo městyse tak na svém zasedání dne 22. 12. 2014 bude schvalovat zvýšení 
stočného na 19 Kč včetně DPH/m3, zvýšení odvodu do fondu oprav ČOV a kanalizace pro 
rok 2014 na 100 000 Kč a od roku 2015 částku 200 000 Kč. 
 

add 10.   Svatby – propagační, slevy pro místní 
Starosta seznámil zastupitele s námětem provozovatele Zámecké restaurace Josefa Raby, 
jenž by ve spolupráci s regionálním Deníkem připravil soutěž pro snoubence, kteří by po 
půlročním zápolení vyhráli svatbu na zámku v Cholticích.  
 
Josef Raba by zaplatil snoubencům hostinu, městys Choltice by neúčtoval poplatek za 
pronájem zámeckých prostor (3 600 Kč). Správní poplatek ve výši 1 000 Kč by si 
snoubenci museli zaplatit.  
 
Jan Čermák se zeptal, zda tato reklama navýší počet svateb v městysi. Starosta 
odpověděl, že každoročně se inzeruje v reklamních periodikách, jezdí se na svatební 
veletrh. Zda se to promítá do počtu svateb, nelze jednoznačně říct. Inzerát v magazínu 
Éter Pardubického kraje vyšel letos na 8 tis. Kč, tento inzerát by nebyl podán a místo něj 
by byla podpořena výše uvedená soutěž.  
 
Je nutné dořešit, jakým způsobem by se snoubencům poplatek za svatbu promíjel, 
zastupitelé se tak k problematice vrátí v lednu. V návrhu je doplnit usnesení o poplatcích 
za svatbu o výjimku právě výše uvedené soutěžní akce.  
 
Starosta zároveň navrhl slevu pro místní občany, kteří se budou chtít nechat oddat na 
zámku v Cholticích. Je nutné prověřit, zda je možné takto postupovat. Předsedkyně 
sociální komise Vendula Fižová přislíbila na lednovou poradu zastupitelů příklady 
z jiných měst či obcí. Téměř všichni zastupitelé se vyjádřili proti tomu, aby místní 
snoubenci měli svatbu zcela zdarma, navrhovali pouze slevu. Opět je nutné vyřešit, jakým 
způsobem může městys takovýto dar vyúčtovat. Jan Čermák navrhl, aby se postupovalo 
stejně jako při vítání občánků, tj. předáním daru. K problematice se rovněž zastupitelé 
vrátí v lednu. 
 
Vendula Fižová se v této souvislosti zeptala, zda občané, kteří v Cholticích mají církevní 
obřad, platí rovněž poplatek přijatý usnesením ve výši 3 600 Kč za obřad, nebo jen 
správní poplatek. Starosta odpověděl, že platí jen správní poplatek. 
 

add 11.   Nařízení o zákazu podomního prodeje 
Vendula Fižová seznámila zastupitele s návrhem Tržního řádu, který by zakazoval 
podomní a pochůzkový prodej. Nařízením se na území městyse Choltice nevymezují místa 
pro prodej a poskytování služeb, nestanoví se tak ani kapacita a přiměřená vybavenost 
tržišť, doba prodeje zboží a poskytování služeb na tržišti, pravidla pro udržování čistoty a 
bezpečnosti na tržišti ani pravidla, která musí dodržet provozovatel tržiště k zajištění jeho 
řádného provozu. Zakazuje se pouze pochůzkový prodej (prodej a poskytování služeb 
provozovaný formou pochůzky, při němž je zákazník vyhledáván na veřejně přístupných 



místech) a podomní prodej (prodej a poskytování služeb provozovaný bez prodejního 
zařízení pochůzkou v neveřejných prostorách, zejména v domech určených k bydlení). 
Pochůzkový a podomní prodej se zakazuje na celém území městyse Choltice, tj. v k. ú. 
Choltice a k. ú. Ledec. 
 
Nové nařízení se nebude vztahovat na veřejné sbírky a na prodej zboží a poskytování 
služeb mimo provozovnu při městysem nebo místními spolky pořádaných slavnostech, 
sportovních, kulturních nebo jiných podobných akcích, včetně podomního 
a pochůzkového prodeje při pořádání těchto akcí. V této souvislosti padl dotaz                
Ing. Horáka, zda se to tedy nebude vztahovat na prodej lístků na hasičský ples, kdy hasiči 
obchází občany – vzhledem k tomu, že je to akce pořádaná místním spolkem, zákaz se na 
něj nevztahuje. 
 

add 12.   Dodatek č. 1/2015 ke smlouvě č. 024/02 o odvozu odpadu 
Starosta seznámil zastupitele s dodatkem č. 1/2015 ke smlouvě č. 024/02 o odvozu 
odpadu. Dodatek se bude schvalovat na zasedání zastupitelstva dne 22. 12. 2014. 
 
Dochází k tradičnímu navýšení o 1-2 procenta, vypočítanému podle počtu popelnic 
a podle počtu obyvatel. Starosta zároveň uvedl, že z jednání s ředitelem přeloučského 
SOPu vyplývá, že nelze očekávat významnou úsporu nákladů při zredukování svozu 
popelnic na směsný odpad na 1x za 14 dní v zimním období. Doprava není v tomto 
případě rozhodující finanční částkou, rozhodující je skládkovné za množství odvezeného 
odpadu na skládku a to se měnit dle jeho názoru nebude. Lidé budou mít pouze přeplněné 
popelnice. 
 
Vendula Fižová k tomu podotkla, zda by se omezením svozu popelnic nezvýšila potřeba 
lidí třídit, jejich motivace. Starosta odpověděl, že se spíše domnívá, že by se lidem situace 
znepříjemnila, např. těm, kteří topí dřevem či uhlím a je pro ně nutné mít popelnici kvůli 
popelu. Dále uvedl, že jsme akcionáři SOPu a 1x za čtyři roky dostáváme dividendy, 
takže není namístě uvažovat o jiné svozové firmě.  
 
Ing. Málek řekl, že by bylo dobré vyvolat diskuzi i s okolními obcemi, aby došlo k podílení 
se na nákladech na dopravu. Pochybuje o tom, že by vůz přijel do obce prázdný a 
odjížděl by jen s odpadky z městyse. 
 
Ing. Havlík zároveň podotkl, že by se měla ve smlouvě zohlednit cena paliv, která 
poklesla a také plánované třídění odpadů v Cholticích v souvislosti s pořízením 
kontejnerového vozidla. 
 
Starosta přislíbil zaslat dodatek č. 1/2015 všem zastupitelům. 
 

add 13.   Zhodnocení kulturních akcí 
Starosta zhodnotil vánoční akci Klubu důchodců, která se konala 14. 12. 2014, za velmi 
zdařilou.  
Vendula Fižová v té souvislosti zmínila vánoční akci v Domově u fontány v Přelouči, kde 
navštívila místní seniory a zúčastnila se vánoční besídky pro zaměstnance.  
 

Zapsala: Vendula Fižová 
 


